
 
Kommunstyrelsen 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
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1(19) 
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Plats och tid Sessionssalen, Medborgarhuset, Vännäs 

Tisdagen den 29 april, 2025 kl 10:00-16.10 
  

Beslutande  
Ledamöter 
 
 
 
 

Anna Frej (S), Ordförande 
Anders Nilsson (C), 1:e vice ordförande 
Jan Nilsson (M), 2:e vice ordförande 
Lillemor Lundgren (S) 
Leif Andersson (S) 
Anton Pettersson (S) 
Ulla-Britt Andersson (M) 
Erik Fastevik (C) 
Hans-Inge Smetana (KD), § 32-35 
Emma Lundkvist (SD) 
 

Tjänstgörande ersättare 
 
 
 
 

Bengt-Erik Näslund (V) 
Ingmarie Lindqvist (C), § 36-47 

Övriga Närvarande  
Ersättare, ej tjänstgörande 
 
 
 
 
 
 
 
Övriga 

Johan Ågren (S) 
Sofie Gustafsson (S) 
Henric Jakobsson (S), § 32-35 
Gösta Eklund (M) 
Hanna Lindberg (V), § 32-35 
Matilda Lundberg (C), § 32-35 
Ingmarie Lindqvist (C), § 32-35 
 
Susanna Siljetun, kommunsekreterare 
Karolina Johansson, kommunchef 
Henrik Åström, biträdande kommunchef, § 32-35 

  
Justerare 

 
Anders Nilsson, C 

 
 
Justeringsplats och -datum 

 
 
Digital justering, 2025-05-01 

 
 
Paragrafer §§ 32-47 

Signerat av  Sekreterare 
 
Susanna Siljetun 

Ordförande 
 
Anna Frej 

Justerare 
 
Anders Nilsson, C    

 
 

BEVIS OM ANSLAG 
Protokoll för Kommunstyrelsen har justerats och anslagits på kommunens anslagstavla.  

Sammanträdesdatum 2025-04-29 

Anslaget sätts upp 2025-05-02 Anslaget tas ned 2025-05-23 

Förvaringsplats för protokollet Kommunstyrelseförvaltningens ledningskansli 

Signerat av  Susanna Siljetun 
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KS § 39 Dnr 2025/000041 1.2.2.1 
 
Vännäsförslag - Byggnation av badhus 
 
Ärende 
Ett Vännäsförslag om byggnation av badhus har kommit in till Vännäs 
kommun. Förslaget har fått fler än 25 röster som är gränsen för att det ska 
utredas.  
 
Ledningskansliet har bedömt att förslaget, i detta skede, är en fråga för 
kommunstyrelsen. Kommunstyrelseförvaltningen har utrett förslaget. 
Förvaltningen har i utredningen använt två jämförelseobjekt, badhus som 
har/planeras att färdigställts/as under 2025, det ena i stadsdelen Hertsön i 
Luleå kommun och det andra i Lidingö kommun. Dessa badhus motsvarar 
ungefär det som förvaltningen anser är nivån på vad ett badhus som byggs 
”idag” minst bör innehålla. Förvaltningen har inte utrett äventyrsbad utan 
ett badhus med bassäng för motionssim, undervisningsbassäng och 
småbarnbassäng.  
 
Utredningen visar att i de två jämförelseobjekten har slutkostnaden uppgått 
till 250 mkr respektive 330 mkr (den senare enligt prognos då det ännu inte 
är slutfört). Denna kostnad är investeringskostnad. Utifrån det bedömer 
förvaltningen att ett badhus i Vännäs skulle kosta minst 250 mkr med en 
årlig uppskattad driftskostnad på cirka 30 mkr. Driften innehåller förutom 
den tekniska driften av ett badhus även personalkostnad och räntor och 
avskrivningar.  
 
Förvaltningen bedömer att det inte är ekonomiskt hållbart med en 
byggnation av ett badhus och föreslår att förslaget avslås. Om 
kommunstyrelsen beslutar att gå vidare med förslaget bör en fördjupad 
utredning göras innan beslut om eventuell byggnation av badhus tas. 
 
Beslutsunderlag 
Protokoll kommunstyrelsens arbetsutskott 2025-03-25, § 32 
Tjänsteskrivelse 2025-03-17, kommunstyrelseförvaltningen  
Vännäsförslag om byggnation av badhus, 2025-01-12 
Uppgifter från Luleå kommun och Lidingö kommun, såväl hemsida som 
från tjänstepersoner 
Rapport ”om svenskar och internet 2023” från Internetstiftelsen 
 
Förslag under sammanträdet 
Erik Fastevik, C, föreslår det görs en fördjupad utredning utifrån det 
primära målet att främja folkhälsan och skapa mötespunkt för kommunens 
medborgare i alla åldrar. 
 
Leif Andersson, S, Bengt-Erik Näslund, V, och Anton Pettersson, S, föreslår 
bifall till arbetsutskottets förslag om att avslå förslaget om badhus.  
     forts 
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Forts § 39 
 
Ärendets behandling 
Ordförande konstaterar att det finns två förslag, ett förslag om att bifalla 
arbetsutskottets förslag om avslag på förslaget om badhus och ett förslag 
från Erik Fastevik, C, om att göra en fördjupad utredning.  
 
Ordförande frågar kommunstyrelsen hur de ställer sig till förslagen och 
finner att kommunstyrelsen beslutar i enlighet med arbetsutskottets förslag.  
 
Kommunstyrelsens beslut 
Vännäsförslaget om byggnation av badhus avslås utifrån att det inte är 
ekonomiskt hållbart med en byggnation. 
 
Reservation 
Erik Fastevik, C, Anders Nilsson, C, och Ingmarie Lindqvist, C, reserverar 
sig mot beslutet att avslå Erik Fasteviks, S, förslag.  
_____ 
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